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Kære Hans. 
 
Tak for dit brev.  
 
Jeg kan forsikre dig om, at Schlüter ikke har købt Ekko, og jeg synes, at vi fik tegnet et portræt af Schlüter på 
godt og ondt. Det nemmeste ville have været at portrættere ham som en total skurk, hvilket ville have 
bekræftet hele filmbranchens blik på ham lige nu.  
 
Men dels ville det ikke have givet forståelse for, hvordan han blev en så magtfuld person, og dels havde vi 
jo ingen fældende beviser (vi havde end ikke kunnet få adgang til den såkaldte pengestrømsanalyse). 
 
Jeg noterer mig da også, at både Berlingske og Politiken efterfølgende har brugt store dele af vores artikel. 
Og en oplysning som, at han selv blev meget overrasket, da han vandt den gamle sag ved EF‐domstolen, må 
da også være interessant for dig. 
 
Men vores dækning af sagen er ikke færdig, så jeg vil i al mindelighed opfordre dig til at vente med at fælde 
den endelige dom, til vi har sat det sidste punktum. 
 
I øvrigt har jeg stor respekt for din indsats for distribution af film herhjemme.  
 
Bedste hilsner 
Claus 
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